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Abstract (en)
The invention relates to an inlet filter for a hair dryer, consisting of a grid (2, 22) which is connected to the housing of the hair dryer and serves as a
filter. In order to achieve a high flow volume despite the filter and to compensate the unpleasant odour occurring when sucked-in dust particles burn,
the invention provides for a cage-type holding element (4, 5; 24) to be received in the ring (1, 21), which holding element is fitted with at least one
separated compartment (6) which is permeable to air in the axial direction and in which fragrance balls (8) can be placed. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Einlaßfilter für einen Haarfön, bestehend aus einem mit dem Gehäuse des Haarföns verbundenen, als Filter dienenden
Gitter (2,22). Um trotz Filter eine große Fördermenge zu erreichen und den beim Verbrennen der angesogenen Staubpartikel entstehenden
unangenehmen Geruch zu kompensieren, sieht die Erfindung vor, daß im Ring (1,21) ein käfigartiges Halteelement (4,5;24) Aufnahme findet,
welches mit mindestens einem in axialer Richtung luftdurchlässigen, abgetrennten Raum (6) ausgestattet ist, in dem Duftkugeln (8) einlegbar sind.
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